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Obec Prostřední Bečva         

Zápis z 4. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Prostřední
Bečva konaného dne 23. 3. 2023

Číslo zasedání: 04/2023
Datum zasedání: 23. 3. 2023, 16:00 hod
Místo zasedání: budova obecního úřadu Prostřední Bečva č. p. 272
Přítomní zastupitelé: 10, Ing. Radim Gálik, Mgr. Alena Srovnalová, Ing. Radek Žitník, Ing. Jan
Mikulenka, Martin Stodůlka, Jana Vránová, Vlastimil Barabáš, František Křenek, Zbyněk Fiurášek,
Bc. Eva Pařenicová (Pozdní příchod - 16:05) - zastupitelstvo je usnášení schopné

Ze zasedání se omlouvá: Bc. Alice Uhlářová

Přítomní hosté: 2

4. zasedání zastupitelstva obce Prostřední Bečva bylo zahájeno v 16:00 hodin starostou obce Ing.
Radimem Gálikem. (dále starosta).

Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem. Pozvánky byly
zastupitelům doručeny nejméně týden před zasedáním. Současně byla pozvánka zveřejněna na
úřední desce obecního úřadu Prostřední Bečva v souladu se zákonem na dobu nejméně 7 dní, a to od
16.03.2023 do a zveřejněna na elektronické desce.

Starosta z prezenční listiny (příloha 1) přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že přítomno je
10 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 všech členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je
usnášení schopné.

Navržený program

1. Určení návrhové komise, ověřovatelů a zapisovatelky
2. Schválení programu
3. Kontrola plnění usnesení z předešlých zasedání zastupitelstva
4. Plnění příjmů a výdajů za leden a únor roku 2023
5. Rozpočet obce na rok 2023
6. Obecně závazná vyhláška , kterou se stanovují výjimečné případy vymezení kratší doby nočního

klidu
7. Obecně závazná vyhláška č. 2/2023 o stanovení obecního systému odpadového hospodářství
8. Smlouvy o poskytnutí dotací z rozpočtu obce nad 50 000,-Kč
9. Pořadník oprav cest
10. Informace o připravovaných/realizovaných projektech
11. Různé
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11.3. Nemovitosti v katastru obce určené k prodeji

1. Určení návrhové komise, ověřovatelů a zapisovatelky

Starosta navrhl určit ověřovatele zápisu: Františka Křenka a Janu Vránovou, členy návrhové komise:
Zbyňka Fiuráška, Vlastimila Barabáše  a za zapisovatelku paní Bc. Lenku Mikulenkovou, pracovnici
obecního úřadu.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce určuje ověřovatele zápisu: Františka Křenka a Janu Vránovou, členy návrhové
komise:  Zbyňka Fiuráška,  Vlastimila Barabáše  a zapisovatelkou paní  Bc.  Lenku Mikulenkovou,
pracovnici obecního úřadu.

PRO: 9           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0          NEHLASOVALO: 1

USNESENÍ Usnesení č. 1 BYLO SCHVÁLENO

2. Schválení programu

Starosta informoval, že návrh zasedání byl zveřejněn na úřední desce a zastupitelé jej také obdrželi v
pozvánce.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce schvaluje program zasedání.

PRO: 9           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0          NEHLASOVALO: 1       

USNESENÍ Usnesení č. 2 BYLO SCHVÁLENO

3. Kontrola plnění usnesení z předešlých zasedání zastupitelstva

Z předešlého zastupitelstva nám nevznikly žádné úkoly. 
Starosta:  K bodu rozdělení ZŠ a MŠ. Společně s paní ředitelkou máme domluvenou schůzku s
právníkem a bude se připravovat zřizovací listinu.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z předešlých zasedání zastupitelstva.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 3 BYLO SCHVÁLENO
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4. Plnění příjmů a výdajů za leden a únor roku 2023 (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

Zastupitelé byli  seznámeni s plněním příjmů a výdajů,  které měli  v podkladech pro zastupitele
společně s pozvánkou. (Příloha 2)

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí plnění příjmů a výdajů obce za leden a únor
roku 2023.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 4 BYLO SCHVÁLENO

5. Rozpočet obce na rok 2023 (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

Dopracovány změny:

- Ostatní sportovní činnost - Investiční dotace FK Prostřední Bečva ve výši 110 000 Kč v loňském
roce nebyla vyčerpána. 41 000 Kč vráceno.
- Dotace Místní akční skupina Rožnovsko - dotace na rekonstrukce sborovny ZŠ - výše dotace 186
000 Kč (celkové náklady 220 000 Kč)
-  BRKO (Likvidace biologicky rozložitelného odpadu) -  pořízení  nového kontejneru na Bioodpad
Sběrného dvora, úprava automobilu FORD - vzduchové vaky pro větší nosnost a také živostnost auta.
- SDH - navýšení upraveno dle předešlého zastupitelstva
(příloha 3)

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet obce pro rok 2023.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 5 BYLO SCHVÁLENO

5.1. Střednědobý výhled rozpočtu obce na roky 2024 - 2026 (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

Předpoklad hospodaření na roky 2024- 2026. Počítáme se splátkami úvěru, který byl čerpán na
stavbu kanalizace.

Křenek: Jaký je úrok u tohoto úvěru?
Starosta: Fixní 0,89%

Střednědobý výhled (příloha 4)

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu obce na roky 2024 - 2026.
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PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 6 BYLO SCHVÁLENO

5.2. Rozpočet sociálního fondu obce na rok 2023 (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

Fond, ze kterého se hradí stravné nebo výdaje na sportovní či zdravotní účel zaměstnanců.
Celková výše je 260 000 Kč + zůstatek z loňského roku 23 000 Kč.
(příloha 5)

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočet sociálního fondu obce na rok 2023.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 7 BYLO SCHVÁLENO

6. Obecně závazná vyhláška , kterou se stanovují výjimečné případy vymezení kratší doby
nočního klidu (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)

OZV obdrželi zastupitelé v podkladech. Jedná se akce, které zkracují dobu nočního klidu, která je od
22 do 6 hodin.
Zkrácení doby nočního klidu je pro některé akce od půlnoci do 6 hodin nebo od 2 do 6 hodin.
Místostarostka okomentovala jednotlivé akce a dala prostor k diskuzi.

Pařenicová: Přehrávání dechovek tam nespadá?
Místostarostka: Ne, nejedná se o akci kojící se po 22 hodině.

(Příloha 6)

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Prostřední Bečva, kterou se stanovují
výjimečné případy vymezení kratší doby nočního klidu.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 8 BYLO SCHVÁLENO

7. Obecně závazná vyhláška č. 2/2023 o stanovení obecního systému odpadového
hospodářství (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)

OZV obdrželi zastupitelé v podkladech. Drobná úprava obecně závazné vyhlášky o systému nakládání
s odpady. Do míst určených k odkládání tříděného odpadu byly přidány dvě výkupny -  Delkos,
Hutisko-Solanec a Partr v Rožnově pod Radhoštěm. Toto obci umožní pro systém Ekokom vykazovat
odpad odevzdaný občany v těchto výkupnách.
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(Příloha 7)

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o stanovení obecního systému odpadového
hospodářství.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 9 BYLO SCHVÁLENO

8. Smlouvy o poskytnutí dotací z rozpočtu obce nad 50 000,-Kč (Navrhovatel: Ing. Radim
Gálik)

Zastupitelstvo obce musí schválit dotace nad 50 000 Kč. Dotace do 50 000 Kč schvaluje starosta.

 

 

8.1. Smlouva č. 1i/2023 o poskytnutí investiční dotace ve výši 3 400 000,- Kč pro FK
Prostřední Bečva, z. s. (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

Investiční dotace pro FK Prostřední Bečva na rekonstrukci fotbalového hřiště.

Barabáš: Bude stavební dozor?
Starosta: Ano, určitě bude. Projekt je za 9 900 000 Kč, dotace 7 000 000 Kč.
Křenek: Dotace je odkud?
Starosta: Z národní sportovní agentury. Spoluúčast je 3 ml. Kč, proto tak velká investiční dotace.
Ing.Mikulenka: Trávník se bude zasévat nebo pokládat koberec?
Starosta: Zasévat. Do konce roku nebudou na místním hřišti žádné zápasy.
Fiurášek? Bude následná údržba hřiště na zhotoviteli?
Starosta: Ne, údržba už bude na fotbalistech.
Barabáš: Jaká je záruka?
Starosta: 5 let, jestli si dobře pamatuji.

(Příloha 8)

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu č. 1i/2023 o poskytnutí investiční dotace ve výši 3 400 000,-
Kč pro FK Prostřední Bečva, z. s.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 10 BYLO SCHVÁLENO

8.2. Smlouva č.1/2023 o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 350.000,- Kč pro FK
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Prostřední Bečva, z. s. (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

Neinvestiční smlouva na provoz a pořádání kulturních akcí.

(Příloha 9)

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu č.1/2023 o poskytnutí neinvestiční dotace ve
výši
350.000,- Kč pro FK Prostřední Bečva, z. s.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 11 BYLO SCHVÁLENO

8.3. Smlouva č.2/2023 o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 80.000,- Kč pro TJ Sokol
Kněhyně (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

Neinvestiční dotace pro TJ Sokol Kněhyně na sportovní činnost.

(Příloha 10)

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu č.2/2023 o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 80.000,- Kč
pro TJ Sokol Kněhyně.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 12 BYLO SCHVÁLENO

8.4. Smlouva č.3/2023 o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 150.000,- Kč pro SDH střed
(Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

Neinvestiční dotace pro SDH střed na sportovní činnost.

(Příloha 11)

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu č.3/2023 o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 150.000,-
Kč pro SDH střed.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         
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USNESENÍ Usnesení č. 13 BYLO SCHVÁLENO

8.5. Smlouva č.4/2023 o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 80.000,- Kč pro SDH
Kněhyně (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

Neinvestiční smlouva pro SDH Kněhyně na sportovní činnost.

(Příloha 12)

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu č.4/2023 o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 80.000,- Kč
pro SDH Kněhyně.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 14 BYLO SCHVÁLENO

9. Pořadník oprav cest (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)

V navrhovaném pořadníku oprav jsme zohlednili obecní komunikace, resp. komunikace které jsou na
obecních pozemcích a celkový stav komunikací. Počítáme s opravou výtluků po zimě v celé obci +
pasport mostů.

Host:  Komunikace Bacov nad Smočky -  komunikace je v havarijním stavu. Žádost podána před
mnoha lety - stále čekáme. Je zde několik trvale bydlících a další budou přibývat (současní chataři).
Barabáš: Je to opravdu v hrozně špatném stavu. Terénním autem sjízdné. Osobním automobilem
místy nesjízdné.
Místostarostka: Špatný stav také pro hrnutí v zimním období. 
Barabáš: Komunikace vede přes Spolek SNOZ. Mohl by se finančně podílet na opravě. Komunikace
trpí také težbou dřeva spolku.

(příloha 13)

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce schvaluje pořadník oprav cest dle přílohy.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 15 BYLO SCHVÁLENO

10. Informace o připravovaných/realizovaných projektech (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

Křižovatka hasičárna - začátek v dubnu.

Zázemí pro návštěvníky Pustevny - stavba pokračuje. Hotové piloty, pracuje se na základech.
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Rekonstrukce fotbalového hřiště - začátek prací naplánován na začátek dubna.

Cyklostezka/chodník ke Skokanovi - chybí podepsaná smlouva s CETINem, kterou jsme schvalovali
na posledním zasedání.

Prodloužení vodovodu Kněhyně - všechny souhlasy.

Auto pro správce Pusteven - předáno.

Logo obce - představení návrhů proběhne v pátek 31. března od 11 hodin.

Sportovní hala - čekáme na první návrh studie. S dalšími návrhy ateliérů zatím počkáme - částka
návrhu je vysoká.  Počkáme, co nám bude představeno na příštím zasedání (koncepční návrh a
virtuální model). Na základě toho pak oslovíme další ateliéry.

Stodůlka: Nebudeme mít zase srovnání tří návrhů
Místostarostka: Henkai architekti s námi spolupracují delší dobu - už na tom pracují a nabízená cena
zpracování vizualizace je rozhodně nízká.
Ing.Žitník: Počkejme do června a uvidíme s čím přijdou.
Fiurášek: Souhlasím, tři měsíce vydržíme.
Mikulenka: Určitě bych oslovil občany nebo minimálně by mělo být uvedeno na pozvánce konání
zastupitelstva, že se bude řešit projekt haly. Aby se mohli vyjádřit také občané.
Ing.Žitník:  Byla by možnost prezentace sportovních hal,  které již  stojí.  Abychom měli  inspiraci,
srovnání.
Fiurášek: Nelíbí se mi, že používání dřevo a nepřemýšlí se o údržbě. Je třeba se o to starat a
udržovat to. Rostou náklady.
Stodůlka: Dřevo na zrealizovaných stavbách je vypálené od slunce a vypadá hrozně. Životnost je sice
zaručena, ale není to vzhledné.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce bere na vědomí informace o připravovaných/realizovaných projektech.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 16 BYLO SCHVÁLENO

11. Různé

 

11.1. Smlouva s ŘSD o právu provést stavbu č. 2/2023-53200/PPS (Navrhovatel: Mgr. Alena
Srovnalová)

Smlouva s ŘSD o právu provést stavbu záchytného parkoviště s rekonstrukcí chodníku a nového
veřejného osvětlení. Projekt počítá s vybudováním přechodu pro chodce k chodníku ke kostelu. Na
parkoviště bude odbočovací pruh.

(Příloha 14)
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Mikulenka: Bude před parkovištěm informační tabule o počtu volných parkovacích místech, jako v
Kněhynich?
Starosta: Ano, bude z obou stran příjezdu na záchytné parkoviště - od Rožnova i od Horní Bečvy.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu č. č. 2/2023-53200/PPS o právu provést
stavbu.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 17 BYLO SCHVÁLENO

11.2. SoSb č. 10/2023-53200/BVB o zřízení věcného břemene s ŘSD (Navrhovatel: Mgr. Alena
Srovnalová)

Smlouva o smlouvě budoucí na zřízení věcného břemene z důvodu stavby záchytného parkoviště.
Uložení veřejného osvětlení včetně protlaku pod I/35. Předpokládaná délka protlaku 40 metrů a
podélného uložení 262 metrů. Předpokládaná cena za služebnost je 18 164 Kč + DPH.

(Příloha 15)

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí č. 10/2023-53200/BVB s
ŘSD o zřízení věcného břemene z důvodu uložení sítě veřejného osvětlení za předpokládanou cenu
18 164 Kč + DPH.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 18 BYLO SCHVÁLENO

11.3. Nemovitosti v katastru obce určené k prodeji (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

Aktuálně jsou nebo budou k prodeji 2 nemovitosti, které by v budoucnu mohla využít obec. Jedná se
o RS Kotouč a Hotel Kryštof.

Starosta: Pozemek, který je v celé ploše zastavitelný o rozloze 9000 m2. Chatky už jsou rozprodány
do soukromého vlastnictví. Nechali bychom zpracovat odhad. Do budoucna strategická plocha k
výstavbě - například domov pro seniory. Populace stárne a o tyto služby bude zájem. 
Ing.Žitník: Pozemky jsou to velmi zajímavé. Úskalí jsou, ale dají se vyřešit.

Starosta:  Další  nemovitostí  je  hotel  Kryštof.  Částečně  přestavěno  na  byty  (5x  2+kk  a  32
dvoulůžkových pokojů)
Ing.Žitník: Z hlediska přístupu v zimě i v létě - na domov by toto místo nebylo tolik atraktivní.
Starosta: Je to z větší části zrekonstruováno. Investice by nebyla tak veliká, mohlo by fungovat už
nyní - byty, apartmány. Budova by se musela zateplit - náklady na energie.
Ing.Mikulenka: Je tady poptávka na bydlení. Byty by pomohly. Otázka jestli by to Obec měla vlastnit -



10/11

částečná investice a bydlení pro občany, kterého je nedostatek.
Starosta: Na Horní Bečvě se buduje bytový dům se 50 byty. 
Stodůlka: U Kotouče je výhoda, že jsou tam sousední pozemky ve vlastnictví Obce. Také příjezdová
cesta.
Fiurášek: V budově Kotouč by se daly nízkonákladově zrekonstruovat dva byty. Budova je v kritickém
stavu, ale alespoň by nájmy bytů pokryly náklady.
Ing.Mikulenka: Dobré místo na soustředění sportovců.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo  obce  bere  na  vědomí  informace  o  prodávaných  nemovitostech  v  obci  a  ukládá
starostovi nechat zpracovat znalecký posudek na areál RS Kotouč a areál hotelu Kryštof.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 19 BYLO SCHVÁLENO

11.4. Účast v dražbě na nákup pozemku (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)

Pozemek 488/1 v majetku státu - Úřad pro zastupování státu ve věci majetkových. V dubnu by měla
proběhnout aukce, obec se může zúčastnit. Pokud máme o pozemek zájem, musíme pověřit starostu
účastí na aukci a stanovení maximálního příhozu. Částka 200 000 Kč  je 873 Kč / 1m2. O pozemek
mají zájem i jiní zájemci. V tuto chvíli na něm máme část zpevněné plochy a obrubníku - viz. foto.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva pověřuje starostu obce účastí na aukci pozemku 488/1, k.ú.
Prostřední Bečva o celkové výměře 229 m2 a provádět příhozy do max. výše 301 568 Kč.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 20 BYLO SCHVÁLENO

12. Diskuze

Místostarostka: Pozvánka na prezentaci a hodnocení vizuálu Obce v  pátek 31. března, na Bečvanské
gruntování, které proběhne 15. dubna a dále na kino v hasičárně v Kněhyních - Děti Nagana.

Křenek: Koncert v kostele sv. Zdislavy se bude konat v neděli 2.4.2023, všichni jsou zváni.

Stodůlka: Chtěl bych se zeptat na omezení rychlosti v úseku Požární dům - Nová - je zde nyní 70
km/h. Nešlo by vrátit původních 90 km/h.
Starosta: Je to záměrně. V obou úsecích je 50 km/, které pak přecházejí na 70 km/h. Nelze přejít z 50
na 90 km/h. Je to krátká vzdálenost.
Místostarostka: Souvisí to také se záchytným parkovištěm a budoucím přechodem pro chodce k
chodníku ke kostelu sv. Zdislavy.
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Fiurášek: Zpevnění propojovacího chodníku vedoucího kolem školky v Kněhyních (od hlavní cesty
Kněhyně kolem školky k cestě do Kozule). S kočárkem se tam nedá projet. Bylo by dobré zpevnění.
Místostarostka: Díky za připomínku. Provedeme.

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18:10 hod.

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Jméno a příjmení Funkce Datum Podpis

Ing. Radim Gálik starosta   

Jana Vránová ověřovatel   

František Křenek ověřovatel   

 


